
ПРОТОКОЛ № 35

 засідання постійної комісії ради з питань житлово-комунального господарства, 
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку 

від ”07 ” грудня 2016 р.

ПРИСУТНІ:

Голова постійної комісії Т. Демко

Заступник голови комісії В. Тюска

Секретар комісії О. Майданюк

  Члени комісії:  А.Янів, Р.Шагала, М. Лужецький

 Запрошені: представник  відділу  архітектури  і  містобудування,  депутат  Н. 
Броварський, голови ОСББ , голова кооперативу  “Сонячний промінь” , голова 
ГО “Спільна поміч”, громадськість.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про Програму захисту безпритульних тварин у м. Дрогобич на 2017-2020 рр.
2. Про  лист  від  кооперативу  “Сонячний  промінь”,  щодо  облаштування 

тимчасової автомобільної парковки на вул. П. Орлика  .
3. Про депутатське звернення депутата, директора КП КМГ А. Яніва.
4. Про  лист  від  ОСББ  “Стрийська  179  д”,  про  перенесення  смтіттєвого 

майданчика.
5. Про  звернення  громадян  щодо  встановлення  лічильників  обліку  газу  на 

багатоквартирних будинках.
6. Різне.

 
1. СЛУХАЛИ:  Голову  ГО “Спільна  поміч”,  яка  представила 

Програму захисту безпритульних тварин у м. Дрогобич на 
2017-2020 рр. За її словами кількість покусаних громадян в 
2016  р.  в  м.  Дрогобич  зменшилась  вдвічі  і  кількість 
безпритульних собак зменшилась на 25%. Ці  успіхи стали 
можливими  завдяки  успішному  виконанню  Програми  в 
2016 р. 



1. ВИСТУПИЛИ:  В.  Тюска  запропонував  підтримати  Програму,  бо  очевидна 
успішність в діяльності ГО.

 
 ГОЛОСУВАЛИ :  рекомендувати  сесії  міської  ради  підтримати  Програму 
захисту безпритульних тварин у м. Дрогобич на 2017-2020 рр.

”за” –  6    ”проти” – 0    “утримався” - 0  

 2.  СЛУХАЛИ:  Голову кооперативу “Сонячний промінь”  ,  яка повідомила,  що 
оскільки  на  вул.П.Орлика,  для  підприємців  кооперативу  і  клієнтів  не 
передбачено  автомобільної  парковки.  Тому  кооператив  просить  дозволити 
облаштування такої тимчасової парковки.
 ВИСТУПИЛИ:  Т.  Демко,  який  акцентував  увагу,  що  на  даній  ділянці  дійсно 
виникають  труднощі  з  паркуванням  і  пересуванням  автомобілів,  бо  проїзна 
частина є надто вузькою і створюють постійні дорожні “корки”.

                     ГОЛОСУВАЛИ: доручити відділу архітектури і містобудування   
                     розглянути можливість та доцільність облаштування тимчасової   
                     автомобільної парковки на вул. П.Орлика та можливість
                      розширення проїзної частини на даній вулиці.
                                 ”за” –  6   ”проти” – 0  “утримався” – 0

3. СЛУХАЛИ:    директора КП КМГ А. Яніва, який пояснив, що для якісного і 
своєчасного вивезення ТПВ необхідно придбати достатню кількість контейнерів 
та облаштувати 20 контейнерних майданчика.

ВИСТУПИЛИ: Т. Демко наголосив, що в 2016 р. було передбачено на придбання 
контейнерів і  облаштування майданчиків 480 тис.  грн.  На жаль,  роботи були 
невиконані.  Тому  доцільно  передбачити  500  тис.  грн.  на  необхідні 
роботи,щоб201оці виконати роботи поточного року.

  ГОЛОСУВАЛИ: рекомендувати раді передбачити кошти в сумі 500 тис. грн. на 
придбання  сміттєвих  контейнерів  та  облаштування  контейнерних 
майданчиків, згідно депутатських звернень.

                                 ”за” –  5   ”проти” – 0  “утримався” – 0  “не голосував” -1

4. СЛУХАЛИ:    ОСББ  “Стрийська  179  д”,  про  перенесення  смітттєвого 
майданчика.  Оскільки  на  прибудинковій  території 
розташовано 2 майданчика.

     ВИСТУПИЛИ: А.  Янів  запропонував  доручити  Департаменту  міського 
господарства  розробити/внести  зміни  в  схему  розташування 
сміттєвих майданчиків.

 



                               ГОЛОСУВАЛИ: Департаменту міського господарства
                                 розробити/внести зміни в схему розташування сміттєвих   
                                 майданчиків.

”за” –  6  ”проти” – 0     “утримався” - 0

 5.СЛУХАЛИ:   Громадянина І. Хуторного, який звернув увагу комісії на тому, що 
ПАТ  “Львівгаз” встановлює  прилади обліку  газу  на багатоквартирні  будинки. 
Дана  процедура  може  призвести  до  соціального  невдоволення,  оскільки 
порушується соціальна справедливість.
 ВИСТУПИЛИ: В.Тюска, роз’яснив, що питання потрібно вивчати і запропонував 
його розгляд перенести на наступне засідання і  запросити представника ПАТ 
“Львівгаз”.
   ГОЛОСУВАЛИ: інформацію взяти до відома, остаточне рішення прийняти 
після заслуховування на засіданні комісії,  для чого запросити представника 
ПАТ “Львівгаз”.
”за” –  6   ”проти” – 0    “утримався” – 0

6.СЛУХАЛИ: Т.  Демка,  який  повідомив,  що  спостерігається  ігнорування 
окремими представниками виконавчої гілки влади засідань комісій ради. 
                         ВИСТУПИЛИ:  Р. Шагала, рекомендував звернутись до керівництва
                           виконавчих органів , щоб ті забезпечили присутність службовців
                          міської ради на засідання постійних комісій ради.
                       ГОЛОСУВАЛИ: керівництву виконавчих органів міської ради 
забезпечити  присутність,   на  засіданнях  постійних  комісій  ради, 
відповідальних  осіб з числа працівників міської ради.

”за” –  6   ”проти” – 0    “утримався” – 0

 

Голова постійної комісії ради Т. Демко

Секретар комісії О. Майданюк


